
Social- og Ældreudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 2. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 696
Vil ministeren oplyse, hvad den gennemsnitlige årlige omkostninger til en plejehjemsplads
er?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand

1/1

Social- og Ældreudvalget 2020-21
(Omtryk - 03-06-2021 - Ændret adressat) SOU Alm.del - Spørgsmål 696

Offentligt


